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Bc. Gedeon: 

Chcem poprosiť vedenie mesta, ako aj vedenie mestskej polície o väčší poriadok pri NS 

Tesco, nakoľko sa opäť občania sťažujú na rómske deti, ktoré tam chodia, žiadajú od občanov 

poplatok za stráženie, tzv. stráženie bicyklov, ktoré tam pristavia a v prípade, že títo im tie 

peniažky, tie drobné nedajú, keď sa vrátia z Tesca, majú poškodené bicykle. Posledne tam 

boli poprevracané, poškodené blatníky na bicykloch, polámané svetlá.  
 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade budovy OC Tesco, je to dlhodobý problém, ktorý je konzultovaný aj so zložkami 

štátnej polície, do ktorého sú priamo zaangažovaní  aj riaditeľ okresného riaditeľstva, riaditeľ 

obvodného oddelenia. V spolupráci s mestskou políciou sa realizujú pravidelné výjazdy, 

samozrejme reagujú aj na podnety občanov, aj iniciatívne v rôznych hodinách. Zároveň 

pôsobí v tejto časti mesta aj rómska hliadka, dobrovoľnícka hliadka. Vieme o týchto 

problémoch, mesto už kontaktovalo aj priamo majiteľa daného objektu a požiadalo 

o spolusúčinnosť,  keďže ide o súkromný majetok, ktorý využíva obchodné centrum, ale 

zároveň je to priestor, ktorý využívajú občania mesta aj na presun do reštauračného 

zariadenia.  
 

 

 

 

 

 


